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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Mikael Damberg (S)

2021/22:1315 Ersättning för materiel till Ukraina från EU:s fredsfacilitet

I februari fattade EU:s utrikesråd beslut om att anslå 500 miljoner euro till stöd 
för militär utrustning genom EU:s så kallade fredsfacilitet. Att fredsfaciliteten 
används för att stötta Ukraina med vapen är bra, och i Sverige var Moderaterna 
först med att poängtera att instrumentet skulle kunna användas så. 
Fredsfaciliteten är dock tänkt att användas för att finansiera den materiel som 
medlemsländerna själva väljer att skicka. Från Sverige har vi valt att hittills 
stötta Ukraina med 5000 pansarskott, men också ransoner, skyddsvästar och 
hjälmar.

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Mikael Damberg:

 

Har regeringen begärt ersättning för den materiel vi valt att skicka genom den 
europeiska fredsfaciliteten?

………………………………………

Jessika Roswall (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2022-03-21
Besvaras senast
2022-03-30 kl. 12.00


